
 
 

 

Styrereferat 

04/21  

Dato Torsdag 24.06.21  Sted: Midtstulia 

  

Ordstyrer: Gudbrand Bakke Referent: Toril Vik  

Til stede: Gudbrand Bakke (GB), Lillis Rabbing (LR), Morten Eriksen (ME), Mette Sannes (MS), 
Espen Utaker (EU), Finn Espen Sellæg (FES), Ingrid Lutnæs (IL), Kristoffer Erichsen (KE) 
Hege Furfjord (HF), Atle Rømo (ARØ), Toril Vik (TV) og Tove Andersen (TA)  

Forfall/ikke til stede: Atle Rolstadaas (ARO) 
 

   00/21 Godkjenning av Innkalling/Saksliste: - Godkjent  

01/21 Referat fra møte 26.04.21 Godkjent   
00/21 Nytt styre 

 
Leder                      Gudbrand Bakke         Lillomarka skiklubb          Gjenvalg 
Nestleder                 Atle Rolstadaas       Oslo Studentenes IL            Ny       
Styremedlem              Mette Sannes       Kollenhopp              Ny 
Styremedlem          Ingrid Lutnæs       Rustad IL              Ny 
Vararepresentant       Atle Rømo                  Årvoll IL               Gjenvalg              
Vararepresentant        Lillis Rabbing            Koll IL               Gjenvalg 
Leder Alpin           Finn Espen Sellæg      Ready               Gjenvalg              
Leder Hopp                Hege Furfjord       Kollenhopp   Ny 
Leder Kombinert        Kristoffer Erichsen    Kollenhopp/Heming Ny 
Leder Freestyle           Frode Sæter       Heming   Ny 
Leder Telemark          Morten Eriksen       Bækkelaget Sportsklubb Gjenvalg 
Leder Langrenn          Espen Utaker       Vestre Aker   Gjenvalg for 1. år 
 
Varamedlemmer har egen «utvalg»/oppgaver, men møter som fullverdige styremedlemmer. 
 

 

17/21 
 

Arbeidsform og møtedatoer 

Det ble gått gjennom noen avklaringer i forhold til enkle kjøreregler i styret. Alle dokumenter til 
styremøtene legges i «møteinnkallingen». Det legges opp til et «lengre møte»/styreseminar i august, 
hvor man går gjennom bla økonomi, Årshjul og plan for strategisk arbeid, med mer. Styret var positive 
til at det settes ned mindre grupper som jobber med enkeltsaker mellom styremøtene. 

Vedtak: «Arbeidsform»/møtedatoer først halvår 

• Saker til styre/AU møter meldes inn senest 8 dager før møtet. Det bestrebes å sende ut 
innkalling/saksdokumenter 5 dager før møtet.  

• Det serveres mat på møtene.  
• Det bestrebes å ha møtereferat klart senest 4 virkedager etter møtet. 
• Styrets grenrepresentanter stiller i styremøtene, hvis ikke det er mulig bør nestleder møte.  
• Det er grenleders ansvar å informere sin komite om vedtak som fattes i styret. 
• Vedtatte frister skal overholdes – hvis ikke skal det kommuniseres til styret/administrasjonen, 

med informasjon om «ny» dato 
 
 
 

Styremøter/AU-møter høsten 2021 

 



 
 

 
 
 

30.08.21– Styremøte/strategimøte kl 17:00 – 22:00 
20.09.21 – AU møte (alternativt styremøte) 
19.10.21 - Hedring + høstmøte alle grener - frist for agenda 24. september – påmelding 12 oktober. 
Forslag om sted er SNØ 
29.11.21 – Styremøte 
17.01.22 – Styremøte - julemøte 

 
18/21 OSK Strategiske plan 

 
Styret diskuterte litt rund tallene som kommer frem i de ulike «målingene»/ samordnet rapportering og 
hva som er «riktig» og hva som er vesentlig for Oslo Skikrets og vårt arbeide videre. Det må lages en 
«situasjonsrapport» på hva «egentlig» situasjonen i Oslo.? Hva bør være «målet» med våre «tiltak» 
gjennom klubbutvikling, tiltak i skikretsen for å forbedre situasjonen for klubbene og tiltak i gren. 
 
Styret utfordret ARO til å legge frem en sak/komme med forslag til fremdrift for å lage tiltakskort for 
OSK (handlingsplan) – ARO ser på dette sammen med TV og eventuelt andre. 
 

 

19/21 Profileringsartikler til styret og komiteer 
 
Styret diskuterte saken og ønsker at det kjøpes inn en form for skalljakke, som man kan bruke i de 
fleste situasjoner/har mange bruksområder. Dette er tenkt brukt nå man skal representere OSK i ulike 
situasjoner. T-skjorte er også ønsket. Det må gjøres en vurdering på om man skal bruke en leverandør 
fra NSF sin leverandørpool eller om man skal velge «No Name» produkt. Det bør være slik at man kan 
sikre seg mulighet for å kjøpe makent produkt de neste årene. 

 
Vedtak: FES og TV får i oppgave å finne relevante produkter - Kostnadsramme ca 1500 pr pers 
 

 

20/21 Eventuelt 
• TV kom med info om at Skilisensen for kommende sesong vil bli sendt ut til alle som hadde 

lisens i 2019/2020 og 2020/2021 sesongen.  
• NSF vil bruke Sportsadmin sitt arrangements system også kommende sesong. ISonen vil bli 

tatt i bruk tidligst våren 2022 
• Prosjektet Idretten skaper sjanser har nå skrevet avtale med Lyn Ski – som kommer til å ha en 

gruppe som trener Langrenn fra høsten 2021 
• TV sa litt om kompensasjonsordningen som nå foreligger. Det er mulig å søke på tap i 

forbindelse med delvis gjennomførte arrangementer og også for de som ikke har gjennomført 
planlagte arrangementer. Det står en del om dette på nettsiden til skikretsen. For OSK vil det si 
en dekning av tap på minst 300.000,-  

• GB utfordret grenene til å tenke på lavterskel arrangementer resten av året, for ågi et tilbud til  
de som har blitt med i Skiaktiviteter i år  og også oppnå inntekter i form av startavgift til klubb 
og deltakeravgifter til krets.  

• GB fortalte om Oslo rulleskicup for 16 år og yngre i regi av Lyn, Bækkelaget og Lillomarka i 
september (3 renn) og rulleskicup for juniorer i Oslo og kretsene i Viken. Lillomarka skal i den 
cupen arrangere den 4. september for Oslo sin del. Her kan det bli mange deltakere, - 3-400 er 
antydet, og her finnes mange av de beste juniorene i landet.   

 
 

 

 Neste Styremøte 30.08.21 Styreseminar  NB kl 17:00  

 
 


